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Abstract (en)
[origin: US4818965A] In a relay including an angle yoke (5), a flat armature (8) and a thin base plate (6) applied to the outside of the yoke, which
forms a bearing groove (7) for the armature (8) together with the rectangularly cut end face (5a) of the yoke. The armature is pushed into the bearing
groove by a predetermined particularly shaped bearing spring (15) and acted upon by a reset rotational moment. Through this arrangement, a space
saving and cost-efficient construction of the relay with constant armature bearing force is obtained as well as low response efficiency.

Abstract (de)
Bei einem Relais mit Winkeljoch (5) und flachem Anker (8) ist auf die Jochaußenseite eine dünne Lagerplatte (6) aufgebracht, die zusammen
mit der rechtwinkelig geschnittenen Stirnfläche (5a) des Joches eine Lagerkerbe (7) für den Anker (8) bildet. Der Anker wird durch eine speziell
geformte Lagerfeder (15) in die Lagerkerbe gedrückt und mit einem Rückstelldrehmoment beaufschlagt. Dadurch ergibt sich eine platzsparende und
wirtschaftliche Konstruktion des Relais bei konstanter Ankerlagerkraft und geringer Ansprechleistung.
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